
      

 

 

Osnovna šola Žužemberk – Vrtec Sonček 

Baragova cesta 1  

8360 Žužemberk 

 

Datum: 1. 7. 2023 

 

ZAPISNIK druge seje Sveta staršev 

 

Datum: ponedeljek, 1. julij 2024 

Čas: 16.30 – 17.45 

Kraj: Zbornica enote Jurček 

 

Prisotni: ga. Ines Novinc, ga. Mojca Borštnar, ga. Ana Legan, ga. Katja Sadar 

Opravičeno odsotni: ga. Anamarija Mirtič Gnidovec, ga. Simona Trlep Štupar, ga. Nataša Hribernik 

Ostali odsotni: ga. Karmen Zupančič, ga. Cilka Zupančič, g. Matej Konda, g. Domen Gnidovec, ga. 

Mojca Vidmar 

 

Dnevni red:  

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

2. Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024 

3. Predlogi in pobude 

4. Razno 

 

K točki 1:  

Vsi udeleženci so predhodno dobili zapisnik Sveta staršev s prejšnje seje v elektronski obliki in bil je 

soglasno potrjen. 

 

K točki 2:  

Ga. Lilijana Hrovat je predstavila uspešno realiziran Letni delovni načrt v šol. letu 2023/2024. Kljub 

številnim organizacijskim težavam so bili realizirani skoraj vsi tematski sklopi. Edino, česar ni bilo 

mogoče uresničiti, je bil obisk gozdne igralnice v Velikem Gabru. Rolanje pa je odpadlo zaradi 

poškodbe vaditeljice rolanja. V enoti Medo je bilo realizirano.  

 Vzgojiteljice so z otroki obiskale veliko zanimivosti zunaj vrtčevskega okolja in dobro so izkoristili 

brezplačne avtobusne prevoze. Program Sončkov gibalček je bil slabo obiskan. Velik poudarek je bil na 

medgeneracijskem sodelovanju (z obiskom domov starejših občanov in druženjem s starimi starši) ter 

učenju v naravi. V gozdu v bližini vrtca je lastnik gozda g. Marko Zajec dal dovoljenje, da se na njegovi 

parceli uredi gozdna igralnica. V bližnji prihodnosti nameravajo organizirati delovno akcijo, v kateri bi 

tudi starši pomagali pri ureditvi gozdne igralnice.  

V vrtec so povabili tetraplegika, ki je otrokom predstavil slikanje z usti in tudi v prihodnje se bo z 

veseljem odzval povabilu in pripravil delavnico, v kateri bodo tudi otroci poskusili slikati z usti. Letos 

je bilo letovanje za predšolske otroke dražje, ker ministrstvo ni sofinanciralo letovanja v takšni meri, 

kot je bilo sprva predvideno. 

 Za znižanje plačila letovanja je bil porabljen denar od zbiralnih akcij starega papirja (pribl. 190 evrov) 

in 500 evrov iz šolskega sklada.  

Veliko je bilo uprizoritev gledaliških iger za otroke, zlasti od gledališke skupine, ki del svojega zaslužka 

nameni dobrodelnim organizacijam. Uspešna je bila izmenjevalnica oblačil, igrač in knjig, zato bo 



potekala tudi v prihodnje. Delavke so se tudi  samoiniciativno udeležile številnih izobraževanj in 

seminarjev. Vzgojiteljice vsako leto uprizorijo igro, s katero gostujejo tudi v drugih občinah in s tem 

prispevajo v šolski sklad. Priporočajo se za izvedbo svojih nastopov v več podjetjih, da bi s tem dodatno 

prispevale v šolski sklad. Enota Medo na Dvoru je od konca junija opremljena s klimatskimi napravami. 

Na zunanji hiški na vrtčevskem igrišču enote Jurček je bila zamenjana streha in urejena ustrezna fasada 

namesto lesa, da bo v prihodnje bolj varno. Zunanja igrala v enoti Medo so bila prebarvana.V vrtcu 

bodo nadaljevali z bogatim naborom projektov, razstav, zbiralnih akcij, vodenjem projekta Botrstvo, 

Cicibralček, dan v vrtcu ipd.  

 

K točki 3: 

Starši so vprašali, ali je še možna izvedba noči v vrtcu, vendar sta ga. Lilijana Hrovat in ga. ravnateljica 

Mija Penca Vehovec razložili, da s strani ministrstva ne dobijo dovoljenja za izvedbo noči v vrtcu. Starši 

so predlagali, da se optimizira spletna stran vrtca Sonček na način, da bo ob naslovu članka kakšna slika 

in nekaj besedila, na podoben način kot je urejena spletna stran OŠ Žužemberk.  

 

K točki 4:  

Kar se tiče zbiranja prispevkov za šolski sklad smo soglasno sprejeli odločitev, da se (na enak način kot 

se zbira prispevke za šolski sklad v šoli) staršem vrtčevskih otrok ponudi možnost izbire zneska 

prispevka za šolski sklad, ki se ga po želji poravna skupaj z mesečno položnico za vrtec. Ga. Lilijana 

Hrovat in ga. ravnateljica Mija Penca Vehovec sta pojasnili, da se bodo v prihodnje predavanja za starše 

večkrat organizirala na ravni šole in vrtca skupaj, da bosta udeležba in interes večja. 

 

Ga. Lilijana Hrovat in ga. Mija Penca Vehovec sta se vsem prisotnim zahvalili za pozornost in za odlično 

sodelovanje med starši in vzgojiteljicami skozi vse leto.  

 

Seja je bila zaključena ob 17.45. uri.  

 

Datum: 1. 7. 2024                                                                                         Zapisala: Katja Sadar 


